



## Technopreneurs Meeting on December 15, 2004

### "China - Silicon Valley in the East?"

presented by

**Prof. Wang Qin Sheng**

**Deputy Director Chief, China Semiconductor Industry Association  
Vice Chairman, Huada Group  
Chairman, Huada Electronic Design Co., Ltd.**

Monte Jade Hong Kong is pleased and honored to have a noted expert on the semiconductor industry in China, **Prof. Wang Qin Sheng (Deputy Director Chief, China Semiconductor Industry Association, and Vice Chairman, Huada Group)** as our guest speaker. She will talk about the current IC industry's, especially the chip designing, overall market environment and issues encountered by technopreneurs and financiers. She will also give a brief overview on Huada Electronic Design Co., Ltd.

Prof. Wang Qin-Sheng is the deputy director of the China Semiconductor Industry Association (CSIA) and director of the IC Design Branch of CSIA. With an extensive computer science, engineering, and research background, Prof. Wang received special allowance grant from the PRC Government. Prof. Wang is presently the Vice Chairman of the Board of Directors of CIDC (formerly CEO), Chairman of Huada Electronic Design Co., Ltd. She had engaged in numerous State projects on researching and developing computer network and satellite control system, received awards from the ministry three times. Prof. Wang entered the microelectronics industry in 1990. She coordinated several state projects, and was a well-known expert and pioneer of the IC industry in China. She is also the China Representative and Executive Director of the International Federation of Information Processing (IFIP), Executive Director of Chinese Institute of Electronics, Director of the China Information Industry Association Safe Branch, and Director of the Smart-Card Special Committee.

Technopreneurs Meeting is a cocktail reception to encourage local and regional technology-focused entrepreneurs, CEOs, executives, investors, financiers, regulators, opinion leaders, university students, researchers and professionals and multinational corporations to

#### Board of Directors

##### *Chairman*

\*Dr. Lee G. Lam, FHKIoD

##### *Vice Chairmen*

\*Mr. Bobby Chang

\*Mr. Simon Luk

##### *Treasurer*

\*Mr. Fung Chi Kin

##### *Vice Treasurer*

\*Mr. Feng Lei Ming

##### *Secretary General*

\*Mr. Ben Ng

##### *Vice Secretary General*

\*Mr. Stephen Lai

##### *Head of China Cooperation*

\*Dr. Philip Zhai

##### *Board Members*

Prof. Andrew Chan

Mr. Anthony Chan

Prof. K.C. Chan

Mr. Vincent Chan, CFA

Ms. Chen Sai Fang

Ms. Susie Chiang

Mr. Duncan Chiu

Mr. David Chow

Mr. Bernard Kwok

Mr. Kwok Tsun Yee

Mr. Loh Tiak Koon

Prof. Japhet Law

Mr. Samson Tam

Mr. Simon Wong

#### 理事會

##### 理事長

林家禮博士+

##### 副理事長

張紹祺+

陸志明律師+

##### 司庫

馮志堅+

##### 副司庫

馮雷明+

##### 秘書長

吳俊平+

##### 副秘書長

賴俊昌+

##### 內地合作總監

翟普博士+

##### 理事

陳志輝教授

陳偉能

陳家強教授

陳鎮洪

陳賚芳

江素惠

邱達根

周子林

郭尊華

郭俊沂

盧哲群

羅文鈺教授

譚偉豪

王幹芝

晏孝華

顧問委員會

名譽理事長

張信剛教授

陳坤耀教授

鄭慕智律師

錢果豐博士

蔡冠深

朱經武教授

林廣兆

李焯芬教授

梁定邦教授

饒美蛟教授

潘宗光教授

王英偉

吳家璋教授

楊釗博士

葉國華(顧問

委員會主席)

理事長顧問

趙之雄

劉智傑

林垂宙教授

呂瑞峰

呂新榮博士

馬振光

麥銘昌

潘漢唐

曾國泰

黃英豪律師

黃森捷拿督

姚湧

名譽副司庫

粟耀瑩博士

余剛博士

名譽副秘書長

鄒盛章

network and share valuable experiences and ideas in investment, management, technology adoption and business development. Each gathering features a prominent guest speaker to lead a lively and useful discussion on the future of the dynamic science and technology sector.

**Topic: China - Silicon Valley in the East?**

**Speaker:** Prof. Wang Qin Sheng  
Deputy Director Chief, China Semiconductor Industry Association  
Vice Chairman, Huada Group  
Chairman, Huada Electronic Design Co., Ltd.

**Date:** Wednesday, December 15, 2004

**Time:** 6 p.m. to 7:30 p.m.

**Venue:** China Club, 14th Floor, The Old Bank of China Building, Bank Street, Central, Hong Kong

**Costs:** Member: HK\$ 200  
Non-member: HK\$ 300  
On-site registration: HK\$ 300 for members, HK\$ 400 for non-members

*(Please RSVP by returning the Reply Slip via fax and mail your cheque to us by December 15, 2004 or you could settle the payment onsite when attending the Technopreneurs Meeting on December 15, 2004)*

Please [click here](#) for Reply Slip.

We look forward to seeing you on December 15. Because of limited seats, please RSVP as soon as possible. For enquiry, please feel free to contact Mr. Eric Wong of our Secretariat (Tel: (852)2107-9164, Fax: (852)2758-6286, email: [secretariat@montejadehongkong.com](mailto:secretariat@montejadehongkong.com)), or visit our website at [www.montejadehongkong.com](http://www.montejadehongkong.com).

Sincerely,  
Monte Jade Science and Technology Association of Hong Kong

[Back to top](#)

Mr. Sheridan Yen

#### Advisory Council

##### *Honorary Chairmen*

Prof. Chang Hsin-Kang, GBS, JP

Prof. Edward Chen, CBE, GBS, JP

Mr. Moses Cheng, GBS, OBE, JP

Dr. Raymond Ch'ien, GBS, JP

Mr. Jonathan Choi, JP

Prof. Chu Ching-Wu

Mr. Lam Kwong-siu

Prof. C.F. Lee, JP

Prof. Anthony Neoh, JP

Prof. Nyaw Mee-kau

Prof. Poon Chung Kwong, GBS, JP

Mr. Wilfred Wong, JP

Prof. Chia-Wei Woo

Dr. Charles Yeung, JP

Mr. Paul Yip (Chairman of the Advisory Council)

##### *Advisors to the Chairman*

Mr. C.H. Chiu

Mr. Edwin Lau

Prof. Otto Lin

Mr. Lu Ruifeng

Ir. Dr. Sun-Wing Lui

Mr. Edmund Ma

Mr. Michael Mak

Mr. Alexander Pann

Mr. Moses Tsang

Mr. Kennedy Wong, JP

Dato' S.J. Wong

Mr. Yao Yong

##### *Honorary Vice Treasurers*

Dr. Alyce Su

Dr. George Yu

##### *Honorary Vice Secretaries General*

侯尊中

名譽核數師

德勤•關黃陳方會計師行

名譽軟件業顧問

鄭健群

名譽投資顧問

陳友正博士

名譽北美洲顧問

容林慧平

名譽東南亞顧問

伍光炎拿督

法律顧問

名譽法律顧問

溫嘉旋律師

註：

以上排名以英文姓氏為序。

+ 理事會執行委員會成員

## 科技企業家交流會 2004年12月15日

### 「中國會否成為亞洲的矽谷？」

主講嘉賓：

王芹生教授

中國半導體行業協會 副理事長

華大集團 副董事長

華大電子設計有限責任公司 董事長

香港玉山很榮幸邀請了對中國半導體行業有深厚認識的中國半導體行業協會副理事長王芹生教授擔任是次交流會的主講嘉賓。王董事長將就中國大陸集成電路產業，尤其是集成電路設計產業的整體發展狀況，面臨的機會與難題等發言，同時她也會簡要地與大家交流有關華大電子的發展情況。

王芹生董事長是中國半導體行業協會副理事長、中國半導體行業協會集成電路設計分會理事長，電腦科學與工程專業背景，研究員，享受政府特貼，原中國華大集成電路設計中心總裁，現任華大集團副董事長，北京中電華大電子設計有限責任公司董事長等要職。參與電腦網路與衛星控制系統等多項工程的研發和管理，獲國家級大獎三次，1990年後進入微電子領域，是多項國家級公關課題的組織者，是業界知名的專家和領軍人物。她還擔任國國際資訊聯合會（IFIP）常務理事、中國主席，中國電子學會常務理事，中國資訊產業商會資訊安全分會副理事長、智慧卡專業委員會副理事長等職務。

科技企業家交流會乃香港玉山以酒會形式舉辦之企業家及金融家交流活動。定期的交流會均邀請一位業內知名及成功人士帶領討論有關科技行業的熱門話題，旨在鼓勵本地與區內的科技企業家、企業總裁、行政人員、投資者、金融家、監管機構、意見領袖、大專學生、科技研究員、專業人士，及跨國企業，共同商討與分享投資、營運、科技應用及業務拓展之訊息和經驗。

主題： 中國會否成為亞洲的矽谷？

主講嘉賓： 王芹生教授  
中國半導體行業協會 副理事長  
華大集團 副董事長  
華大電子設計有限責任公司 董事長

Mr. Johnson Chow

Mr. Alvin Ho

*Honorary Auditor*

Deloitte Touche Tohmatsu

*Honorary Software Industry Advisor*

Mr. K.K. Cheng

*Honorary Investment Advisor*

Dr. Bob Chan, CFA

*Honorary North America Advisor*

Mrs. Amy Yung

*Honorary Southeast Asia Advisor*

Dato' Ng Kong Yeam

#### Legal Counsel

*Honorary Legal Counsel*

Mr. Carson Wen, JP

Notes:

All names above are in alphabetical order by last name.

\* Members of the Executive Committee of the Board

日期: 2004年12月15日 (星期三)  
時間: 下午6時正 至 7時30分  
地點: 香港中環銀行街舊中國銀行大廈14樓 中國會  
收費: 會員: HK\$ 200  
非會員: HK\$ 300  
即場登記: 會員 - HK\$ 300 ; 非會員 - HK\$ 400

(請把登記表格傳真至本會作預先登記, 並於2004年12月15日前郵寄支票至本會  
或可於交流會當日即場付款)

請 [按此處](#) 下載登記表格。

名額有限, 請從速報名。如有查詢, 請聯絡秘書處黃崇基先生 (電話:  
+852-2107-9164, 傳真: +852-2758-6286, 電郵:  
[secretariat@montejadehongkong.com](mailto:secretariat@montejadehongkong.com)) , 或瀏覽本會網址 [www.montejadehongkong.com](http://www.montejadehongkong.com)。

[回上](#)

## Contact Us 聯絡我們

**Tel 電話:** (852) 2758-6276  
**Fax 傳真:** (852) 2758-6286  
**Email 電郵:** [secretariat@montejadehongkong.com](mailto:secretariat@montejadehongkong.com)  
**Website 網址:** [www.montejadehongkong.com](http://www.montejadehongkong.com)  
**Address 地址:** P.O. Box No. 21128, Garden Road Post Office,  
Central, Hong Kong

If you do not wish to continue receiving our association's event flyers, please [click here](#) with "UNSUBSCRIBED" as subject and send.  
如不欲收到本會宣傳資料, 請[按此處](#)並在主旨打上 "UNSUBSCRIBED".